



كيف تطالب بدفعة كارثة COVID-19

إذا كنت عاملاً خسر الدخل بسبب أمر تقييد الحركة أو الإغلاق، فقد تتمكن من الحصول على COVID-19 Disaster Payment.

إذا كنت مقيماً أسترالياً **Australian** ، يجب عليك المطالبة بهذه الدفعة عبر الإنترنت، ستحتاج إلى **myGov account** مرتبط بحساب **Centrelink**. من السهل إعداد ذلك.

تأكد من أن تكون التفاصيل جاهزة مثل عدد ساعات العمل التي فقدتها و **ABN** الخاص بصاحب العمل.

إذا لم تكن قد طالبت بدفعة منا قبل ذلك، فستحتاج أيضاً لإثبات هويتك. يمكنك القيام بكل هذا عبر الإنترنت.

ستحتاج إلى إدخال بعض المعلومات عن نفسك بالإضافة إلى بعض المعلومات من وثائق اثبات هويتك مثل شهادة ميلادك الأسترالية **Australian** ورخصة القيادة.

لست بحاجة إلى الاتصال بنا، سنرسل لك رسالة نصية قصيرة **SMS** عندما تقدم مطالبتك بنجاح.

إذا كنت تحمل تأشيرة تمنحك الحق في العمل في أستراليا **Australia**، ستحتاج إلى الاتصال بنا على الرقم 180 22 66 للمطالبة.

إذا كنت مؤهلاً، سنقوم بالدفع مباشرةً في حسابك المصرفي.

عندما يتم تسجيلك في الدفعات المتكررة التلقائية، ستلقى دفعاتك في غضون 7 أيام من بداية كل فترة مطالبة جديدة. لن تضطر إلى تقديم مطالبة جديدة من الآن فصاعداً.

لا يتعين عليك مراجعتنا إلا إذا مر أكثر من 7 أيام.

تأكد من صحة تفاصيل حسابك المصرفي حتى تتمكن من الدفع لك في أسرع وقت ممكن.

لمزيد من المعلومات حول أهليتك وكيفية المطالبة، اذهب إلى:

servicesaustralia.gov.au/covid19disasterpayment



COVID-19 Disaster Payment

If you're a worker who lost income due to a restricted movement order or lockdown, you may be able to get the COVID-19 Disaster Payment.

If you're an Australian resident, you must claim this payment online. You'll need a myGov account linked to a Centrelink online account. It's easy to set these up.

Make sure you have details ready like how many hours of work you've lost and your employer's ABN.

If you haven't claimed a payment from us before, you'll also need to prove your identity. You can do this all online.

You'll need to enter some information about yourself as well as some information from your identity documents such as your Australian birth certificate and driver's license.

You don't need to call us, we'll send you an SMS when you successfully submit your claim.

If you hold a visa that gives you the right to work in Australia, you'll need to call us on 180 22 66 to claim.

If you're eligible, we'll make a payment straight into your bank account.

When you're registered for automatic recurring payments, you'll get paid within 7 days of the start of each new claiming period. You won't have to make a new claim from then onwards.

You don't have to check with us unless it has been more than 7 days.

Make sure your bank account details are correct so we can pay you as quickly as possible.

For more information about eligibility and how to claim, go to **servicessaustralia.gov.au/covid19disasterpayment**